
Jäsen Eeva Suhonen ilmoitti päätökseen eriävän mielipiteensä seuraavin perusteluin: 

"Hyvinvointilautakunta on päättänyt kokouksessaan 25.1.2024 § 3 Valtuustoaloite Pöntsö - Tepaston koulu 

välisen latupohjan tasaamista keväisin niin, että kyseisen valtuustoaloitteen johdosta Pöntsön ja Tepaston 

alueen yhdistystoimijoiden käyttöön hankitaan reittilana latupohjien tasaamista ja hiihtolatujen 

kunnossapitoa varten sekä muiden alueiden toimijoilta kartoitetaan vastaavan reittilanan hankinnan 

tarvetta yhteiskäyttöön syksyn 2024 aikana. Kokouksessa kävi ilmi, että reittilanoja ei ole ostettu eikä 

kartoituksia ole tehty. Käyttämättä olevat avustusrahat esityksen momentilta 70201, 4740 ovat 

korvamerkittyjä hiihtolatujen ja talvikävelyreittien kunnossapitomäärärahoiksi sivukylille. Avustuksiin 

tarkoitettuja rahoja ei voi käyttää muuhun tarkoitukseen." 


